
    Antwoorden op commissievragen                  2014-9 

 

 

Uit de commissie Beheer van 4 december 2014 

 

De heer Aynan (PvdA)  

1) De Nederlandse Energiemaatschappij laat nieuwe klanten niet toe. Weet u daarvan en kunt u dat 

uitzoeken? 

 

Antwoord: Zoals de wethouder al heeft opgemerkt is dit geen zaak van de gemeente. De afdeling 

Milieu heeft via internet achterhaald wat er mogelijk aan de hand is: Bij de Nederlandse Energie 

Maatschappij is geen spoedaanvraag mogelijk in verband met mogelijke betalingsproblemen van de 

nieuwe klant. Nieuwe klanten worden dus wel aangenomen, maar als bij de screening van de 

aanvrager blijkt dat er sprake is van een klant met betalingsproblemen wordt een borg gevraagd. Het 

vragen van een borg schijnt overigens ook door een aantal andere energiebedrijven te worden 

gedaan. 

 

2) Voor ondernemers is niet duidelijk wat de parkeerkriteria zijn. Er staat niets op de website. Het 

antwoord is er wel, heb ik vorige week van een ambtenaar gehad. Zet het op de website! 

 

Antwoord: Er wordt op dit moment gewerkt aan een tekst voor op de website.  

De heer Van Leeuwen (D66) 

Naar aanleiding van Serious Request. Doorgaand fietsverkeer wordt moeilijk. Komen er 

omleidingsroutes, want alle noord- zuidverbindingen lijken nu te worden geschrapt.  

 

Antwoord: Er komen omleidingsroutes voor de fiets. Bebording wordt tijdig geplaatst. 

 

 

 

 

 


